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      Annotation

    
        
          Для превращения России в одного из глобальных лидеров мировой экономики правительством РФ, а также ученными и экономистами была поставлена цель формирования стратегии реиндустриализации экономики. Для успешного осуществления данной цели, автором был оценен уровень готовности регионов РФ к реиндустриализации и сформулированы рекомендации для содействия органам власти в формировании политики регионов.
В работе были исследованы теоретические основы реиндустриализации экономики: анализ понятия, условий и государственного регулирования реиндустриализации, а также инновационно–промышленного развития России на данный момент. 
Был проанализирован международный опыт реализации стратегии реиндустриализации, изучены методические основы оценки уровня готовности регионов РФ к реиндустриализации и разработала собственную модель оценки.
Была проведена апробация разработанной модели оценки уровня готовности регионов РФ к реиндустриализации и сформированы рекомендации по совершенствованию стратегии реиндустриализации.
        

        
          For transformation of the Russia into one of the global leaders of the world economy, the government of the Russian Federation, as well as scientists and economists, set the goal of forming a strategy for reindustrializing the economy. For the successful implementation of this goal, the author was evaluated the level of readiness of the regions of the Russian Federation for reindustrialization and formulated recommendations to assist the authorities in the formation of regional policy.
In this work the theoretical foundations of the reindustrialization of the economy was studied: an analysis of the concept, conditions and state regulation of reindustrialization, as well as the innovation–industrial development of Russia at the moment.
The international experience of the implementation of the reindustrialization strategy was analyzed, the methodological foundations for assessing the level of readiness of Russian regions for reindustrialization were studied, and they developed their own assessment model.
The approbation of the developed model for assessing the level of readiness of the regions of the Russian Federation for reindustrialization was carried out and recommendations for improving the reindustrialization strategy were formed.
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